
Komisia územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 

Z á p i s n i c a  č. 02/2021 

zo zasadnutia Komisie územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v 
Michalovciach, zo dňa 14.07.2021  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
 
Program rokovania: 

 

1. Informácia o existujúcich a pripravovaných architektonických štúdiách projektov v budúcom  

investorstve mesta Michalovce 

 Predkladá:  Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR 

2. Informácia o likvidácii odpadov v nasledujúcom období. Informácia o stave triedenia odpadov 

 Predkladá: TaZS 

3. Zmeny a doplnky územného plánu č. 9 

 Predkladá:  Ing. Helena Francúzová, odbor výstavby, ŽP a MR 

4. Ceny mesta Michalovce 

 Predkladá: PhDr. Ing. Mirko Gejguš, PhD. 

5. Diskusia k prerokovanej problematike  

6. Rôzne 

 

 

1:  

Otvorenie: 

Predseda komisie PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. privítal prítomných členov  a otvoril zasadnutie 

komisie.   

 

 
2:  
Informácia o existujúcich a pripravovaných architektonických štúdiách projektov v budúcom  

investorstve mesta Michalovce  

Ing. Gabriela Ivanová informovala členov komisie, že skateparkové ihrisko sa nenachádza v rozpočte 

mesta ani v PHSR. Projekt workoutového ihriska neexistuje, boli prijaté zámery na ktorých detských 

ihriskách  sa vytvoria workoutové prvky. Prvky budú dopĺňané postupne na nové ihriská, existujú aj 

samostatné workoutové ihriská na Bani na Stráňanoch, Štefánikovej, Volgogradskej a Leningradskej 

ulici  a na novom multifunkčnom ihrisku na sídlisku Západ.   

Následne Ing. Gabriela Ivanová prezentovala projekt cyklotrasy (Terminál ŽSR – Knižnica G. 

Zvonického) kde prebieha územné konanie, o projektoch detských ihrísk v medzi blokových 

priestoroch na Volgogradskej ulici. Projekt je v prípade, žiadajú sa externé financie.  Projekt 

križovatiek  A. V. Suvorova – Moskovská - Užhorodská je v štádiu príprav.  

 

K predmetnému bodu rokovania bolo  otvorená  rozprava: 

 

• Radovan Geci sa informoval o sťažnosti obyvateľov, že chodník na Humenskej za garážami je v zlom 

stave, zarastá burinou. Informoval sa o trase cyklotrasy od železničnej stane na Štefánikovú ulicu.  



Odpovedala:  

Ing. Gabriela Ivanová – miestnu komunikáciu nebude riešiť projekt cyklotrasy ale projekt regenerácie 

sídliska Západ.   

 

 

•  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. sa informoval o cyklotrase od Okružnej ulice po Štefánikovu, v akom 

trasovaní sa bude realizovať cyklotrasa 

 

Odpovedala:  

Ing. Gabriela Ivanová – v danej lokalite sú nevysporiadané pozemky, nedostali ešte záväzné 

stanoviská, trasa by mala smerovať v zelenom páse, ale ešte to nie je rozhodnuté, musia počkať na 

stanoviská dotknutých orgánov.  

 

 

•  Radovan Geci vyjadril pripomienku k cyklotrase aby sa nevytvárali pravé uhly, navrhuje aby sa to 

zapracovalo do projektovej dokumentácie.    

 

 

•  PhDr. Marta Horňáková navrhla zmenu  k cyklotrase aby smerovala nie popri OC Kaufland na 

Humenskej ale na druhej strane ulice.  

 

Odpovedala:  

Ing. Gabriela Ivanová – trasa ktorá je v projektovej dokumentácií súvisí s uloženými inžinierskymi 

sieťami. 

 

 

•  Mgr. Ján Várady sa pýtal o konci cyklotrasy , či bude ukončená iba po výpust na hrádzi. 

 

Odpovedala:  

Ing. Gabriela Ivanová -  projekt rieši cyklotrasu po Zalužice.  

 

•  Radovan Geci sa informoval o možnosti zmierniť klon nájazdu z lávky cez Laborec.  

 

Odpovedala:  

Ing. Gabriela Ivanová – na túto tému nevedela odpovedať. 

 

2.  

Informácia o likvidácii odpadov v nasledujúcom období. Informácia o stave triedenia odpadov 

Kvôli práce neschopnosti Ing. Miroslava Čorneja TaZS sa bod prekladá na iné rokovanie komisie.  

 

 

3. 

Informatívna správa o postupe príprav zmien a doplnkov územného plánu č. 9 

Bod sa neprezentoval nakoľko sa téma mimoriadne preberala na minulej komisii. 

 

 



4.  

Ceny mesta Michalovce 

Predseda komisie PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. prezentoval materiál.  

Komisia územného plánu a miestneho rozvoja predložený materiál Mesta Michalovce prerokovala. 

Na základe prerokovania prijala nasledujúce uznesenie: 

 

Komisia sa jednomyseľne stotožnila s navrhnutými osobami a kolektívmi  na udelenie titulu Cena 

Mesta Michalovce.  

 

 

5.  

Rôzne 

 

V bode rôzne poslanec Geci navrhol prešetriť problematiku čuchačiek plynu, nepozdáva sa mu 

spôsob osadenia týchto čuchačiek, lokality, na niektorých miestach je ich veľa a mohlo sa 

priestranstvo využiť na iné účely.  

Mal námietky aj k miestnej komunikácie na A. Kmeťa, ktorá prešla rekonštrukciou, obrubníkmi, ktoré 

sú pod úrovňou okolitého terénu.   

Predniesol problematiku chýbajúceho chodníka medzi lávkou cez Laborec a križovatkou A. 

Sládkoviča. Komisia sa týmto návrhom zaoberala a prijala nasledovné uznesenie:  

 

Komisia územného plánu a miestneho rozvoja odporúča vedeniu mesta Michalovce vyriešiť 

problém s chýbajúcim chodníkom medzi lávkou cez Laborec a križovatkou A. Sládkoviča 

a Partizánskou ulicou.  

 

 

6: Záver  

Podpredseda poďakoval za účasť. 

 

 

 

 

 Ing. Peter Kolbenhayer  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. 

 zapisovateľ komisie              predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica sa doručí:    

1. členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Zdenko Vasiľ – prednosta MsÚ 

4.   zapisovateľke orgánov – MsR, MsZ 

5.   Ing. Anna Mrázová 



 

 


